
Styremøte 27/9 
 

Tilstede; Bente, Barbro, Yngve, Hege og Inger 

 

Sak 1 Styret har mottatt en mail fra Inger Kvalvik, Eva 
Ingebrigtsen og Anne Halsbog. De ønsker å starte en 
utstillingskomite og avholde utstilling 2025. 

Styret velger derfor å endre vedtaket fra styremøtet 3/9-24 
og velger å avholde utstilling i 2025, leder Yngve Jørgensen 
stemte nei til forslaget. 

  Styrets beslutning fra den gang var basert på at klubben 
ikke hadde en fungerende komite til å avholde utstillingen, 
det har de nå. Styret ønsker at komiteen får med seg et 
ekstra medlem som komiteen velger selv. 


